
Lausunto koskien Kilon ja Keran alueen suomenkielisen perusopetuksen palvelujen 
kehittämistä  

 
Espoossa 7.9.2023 

 
Me Kilonpuiston koulun alakoulun opettajat ja koulunkäynninohjaajat toivomme 
aikalisää tälle projektille, jotta kaikkia eri vaihtoehtoja voitaisiin rauhassa ja 
harkiten selvittää, etenkin lisätiloihin liittyviä asioita. 
 
Haluamme tuoda seuraavat asiat esille. 
 
1) Alueen oppilaiden ja perheiden sekä kaksikielisen opetuksen oppilaiden ja 

perheiden etu ja mielipiteet on otettava mahdollisimman hyvin huomioon. 
 

2) Lähtökohtaisesti on huono asia, että tämän tyyppisellä 
sosioekonomisella alueella oltaisiin kokonaan luopumassa 
painotusluokista alakoulussa. Myös valtakunnan tasolla yritys on 
nimenomaan päinvastainen. Paras vaihtoehto olisi alakoulun 
kolmisarjaisuus ja lisätilojen saaminen Kilonpuiston koululle. Lisätilan 
saamiseksi olisi arvioitava uudelleen autisminkirjonluokkien tilannetta, 
heidän tilojen riittämättömyyttä ja toimimattomuutta. Siirtokoulu olisi myös 
varteenotettava ratkaisu. 

 
3) Kilonpuiston alakoulussa on hyvä työyhteisö. Toivomme, että hyvä 

työyhteisömme ja kaksikieliset luokat osana yhteisöämme säilyisivät.  
 

4) Jos kaksikielisen opetuksen on pakko siirtyä pois Kilonpuistosta, olisi 
mielestämme paras vaihtoehto, jossa luokat 1-3 siirtyvät Kilon kouluun 
yhtäaikaa. Koemme, että toisten saman opetusmuodon opettajien tuki ja 
yhteisöllisyys on tärkeää uuteen työyhteisöön siirryttäessä ja sitä 
perustettaessa. 

 
5) On huomioitava, että Kilonpuiston kaksikielisen opetuksen nykyisillä 

oppilailla on oppilaspaikka kaksikielisessä opetuksessa peruskoulun 
loppuun asti. 
 

 
Ystävällisesti, 
 
Kilonpuiston alakoulun opettajat ja koulunkäynninohjaajat 

 


